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- Oznámení odchodu paní Novákové a pana Špačka ze Školské rady z důvodu ukončení 

školní docházky jejich dětí.  Výbor SRPDŠ vyzývá zástupce tříd ke kandidatuře na tato 

místa. 

- Seznámení s rozpočtem pro školní rok 2023/2024. 

- Projednán požadavek pana Borny na příspěvek na chod pozemků. 

- Členka výboru SRPDŠ K. Hurdálková upozornila na dezolátní stav 2 školních lodí, které 

využívají osmé třídy na turistických a sportovních akcích. Současný stav lodí je 

nevyhovující a může reálně hrozit nebezpečí úrazu. Lodě jsou již neopravitelné. 

Ohledně tohoto tématu proběhla diskuze a bylo domluveno, že pokud škola podá 

výboru SRPDŠ oficiální žádost o nákup nových lodí (do 40.000 Kč), tak bude poslána 

členům výboru SRPDŠ emailem k odsouhlasení. 

- Žádost ze strany zástupců tříd o zaslání stavu účtu SRPDŠ emailem. 

- Znovu upozorněno, že každá třída má právo čerpat 1.500 Kč na školní rok na odměny 

a byl vznesen požadavek znovu informovat své třídní učitele na možnost tohoto 

čerpání. 

- Odsouhlasení rozpočtu pro školní rok 2023/2024 – všichni zúčastnění byly pro, nikdo 

se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

- Odsouhlasení jednorázového příspěvku na chod pozemků ve výši do 10.000 Kč. 

Všichni zúčastnění byly pro, nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

- Odsouhlasení příspěvku 110.000 Kč na interaktivní tabuli do první třídy. 

Všichni zúčastnění byly pro, nikdo se nezdržel hlasování, nikdo nebyl proti. 

- Znovu otevření tématu kandidatury nových členů do školské rady. Přihlásila se paní 

Škodová – Třísková a paní Ničová. Výbor SRPDŠ souhlasí s jejich kandidaturou a obě 

budou navrženy. Paní Dobešová pošle tuto informaci panu řediteli se žádostí, aby to 

všichni rodiče mohli odhlasovat ve své třídě prostřednictvím školního informačního 

systému Edookit.  

- Sběr papíru letos nebude – bylo by náročné třídění papíru po kartonech, novinách…. 

Mělo by to pro školu malý přínos… 

- Na chlapeckých záchodech se rozmáhá ucpávání záchodové mísy různými věcmi 

(toaletní papír nebo vonné kuličky), což způsobuje velké problémy s úklidem. Výbor 

SRPDŠ doporučuje projednat toto s ostatními rodiči při třídních schůzkách tak, aby to 

doma probrali se svými dětmi. 

- Upozornit rodiče na to, že bude informována městská i státní policie na špatné 

parkování či zastavování aut u přechodu pro chodce před školou. Často se stává, že při 

vysazování a nabírání dětí před školou dochází k velice nebezpečným situacím 

ohrožující život našich dětí.  
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